



Protokoll for hovedstyremøte, 10. februar 2025

Tid: 10. februar 2025 kl. 19.00 – 21.00

Sted: Klubbhuset

Til stede: Eva Sjue, Dag Endal, Elisa Wiborg, Monique Nyberget Hiller, Knut Røli, Trond Dahl, Eva Bakke, Waqas Sarwar, Jone Hjorteland. Monir Rfifi.

Forfall: Winta Negassi, Thor Olav Tvedt Delgado-Rodriguez, Silje Baez Kronstad

Sak HS52/2024-2025 Godkjenning av protokoll og sakliste

- a) Hovedstyreprotokoll fra 13. januar 2025
- b) Forslag til sakliste

Vedtak:

Protokoll og sakliste godkjent.

Sak HS53/2024-2025 Administrasjonen

Styret fikk en oppdatering på status for administrasjonen:

- Jone er i gang på 60% som daglig leder. Han har inntatt kontoret på klubbhuset og begynner å få praktiske ting på plass (nøkler, PC, koder osv). Han tiltrer 100% om noen uker.
- Noreldin er i full gang på 80%, både som fotballadministrator og ungdomskoordinator. Han jobber med lagene sine forberedelser til sesongstart, i samarbeid med Toril, Thor Olav og Dag. Han planlegger en workshop med lederne for ungdomsprosjektene. Samarbeider med Monir. Noreldin overtar Dags rolle i samarbeidsgruppa for felting.

Vedtak:

Tatt til etterretning

Sak HS54/2024-2025 Regnskap 2024

Trond Dahl orienterte om møter med ProPlan om 2024-regnskapet. Det er fortsatt et par uklare saker i regnskapet som må løses før hovedstyret kan få en meningsfylt oversikt over årsresultatet. Det gjelder et par balanseposter som antakelig har blitt feilført gjennom 2023 og 2024 og som det nå må finnes ut av. ProPlan jobber med saken, og Trond og Dag følger med.

Vedtak:

Tatt til etterretning

Sak HS55/2024-2025 Årsmøte 2025

Innkalling til årsmøtet gikk ut i etterkant av forrige styremøte. Valgkomiteen og kontrollutvalget er i gang med sitt arbeid.

Styret hadde fått en foreløpig versjon av årsmelding for 2024. Denne ble kommentert.

Det forelå et forslag til sakspapir til årsmøtet vedr. kontingent og avgifter for 2026.



Foreløpig ingen avklaring om ekstern foredragsholder på årsmøtet. Det foregår en prosess lokalt med bl.a. skolene, ICDP, politiet, moskeen, kirka m.fl. for å få til et åpent temamøte om noe i retning av «foreldreskap i en multikulturell virkelighet». Zemir Popovac er aktuell som foredragsholder, men han er ikke tilgjengelig før ut på våren.

Vi må tenke i andre baner mht innleder på årsmøtet, om vi skal ha noen.

Vedtak:

Frist for ferdigstilling av årsmeldingen (layout-versjonen) settes til 10. mars. Tekstversjonen kan legges ut når den er klar. Dag lager en kortversjon på ca. 2 sider.

Vi beholder medlemsavgift på 350,- i 2026. Sakspapir til årsmøtet godkjent.

Eva S og Dag får fullmakt til å avgjøre foredragsholder til årsmøtet. Monir sjekker ut Oscar Bob. Vi holder også åpent for å spørre KFUM eller NIF-president Zaineb som foredragsholder.

Sak HS56/2024-2025 Utviklingsplan 2026-2030

Eva S, Jone og Thor Olav hadde laget et utkast til ny utviklingsplan for perioden 2026-2030. Denne ble diskutert på møtet.

Vedtak:

Jone og Eva S jobber videre med redigering av dokumentet.

Sak HS57/2024-2025 Sommerprogram 2025

Skal vi arrangere sommerprogram også i 2025?

- Vi må se på erfaringene fra 2024.
- Vi trenger en god prosjektleder. En oppgave for en ung voksen som vi vil satse på?
- Det er søknadsfrist 3. mars for støtte til sommeraktivitet fra Gjensidigestiftelsen. Vi har fått 300.000 fra dem de foregående årene, en viktig del av det økonomiske grunnlaget for sommerprogrammet

Vedtak:

Vi ønsker å arrangere sommerprogram i 2025. Planlegger som om vi får midlene.

Sjekke med Dilara om hun kan sette opp en rammeplan og hjelpe til med å finne noen som kan jobbe med programmet.

Jone lager søknad til Gjensidigestiftelsen og «OBOS gir tilbake».

Sak HS58/2024-2025 Mentorordning for ungdom

Det forelå ikke noe nytt til møtet i denne saken.

Vedtak:

Utsettes

Sak HS59/2024-2025 Grupperådene

I forbindelse med skriving av årsmelding og valg på årsmøtet arbeides det nå med å lage en oversikt over medlemmene i rådene som idrettsgruppene har.



Det har vært arbeidet spesielt med etablering av et nytt fotballråd etter at det nåværende har vært mer eller mindre ute av funksjon – som råd – i mange måneder. Fotballrådet har i praksis vært Thor Olav, Toril og Dag. Det er viktig at et nytt fotballråd kommer på plass snarest mulig og i god tid før seriestart, siden dette er klubbens største idrettsgruppe som har mange frivillige og dessuten en deltidsansatt som fortjener oppfølging og støtte fra en ledelse. Slik det ligger an i dag, er disse kandidatene klare: Thor Olav Tvedt Delgado-Rodriguez (leder), Muhamed Reda Dahay (nestleder), Toril Todal-Støback (medlemsregister og materialforvalter), Roar Loraas, Hannan Ali, Sead Ismaili og Monique Nyberget Hiller (FIKS-ansvarlig). Oppgavedeling kan bli justert.

Vedtak:

Nytt fotballråd godkjennes. Monit og Thor Olav følger opp og setter det nye rådet i arbeid. Endelig liste over grupperådene sendes til valgkomiteen og legges fram på årsmøtet. Fotballrådet ser på ulike måter å markedsføre A-laget kamper på.

Sak HS60/2024-2025 Orienteringssaker

- Det arbeides med å løse ungdomskonflikten mellom Haugerud/Trosterud og Furuset. Vi kjører videre med felting på fredag, lørdag og søndag med Monir som ansvarlig. Det ble den 5. februar holdt et møte for foreldrene til de rundt tjue mest involverte guttene i konflikten. Arrangør: politiet og barnevernet. Mål: Mobilisere foreldrene til engasjement og støtte dem. God prosess selv om det var en krevende setting, både for foreldre og arrangører. Dag var observatør fra Haugerud IF, sammen med en del andre lokale aktører. Det blir nytt møte 26. februar.
- Monique og medhjelpere arrangerte Åpen familiehall lørdag 1. februar. Bra oppmøte og god stemning.
- BUA har opplevd en pen økning i utlån av utstyr. Det toppet seg en av de siste dagene i januar med 101 utlån på én kveld. Det planlegges innkjøp av mer utstyr, og Monique og Dilara har begynt å se på framtidig finansiering av BUA.
- Vi har utfordringer med innebandygruppa. HIF-veteranene som har spilt i mange år, vurderer å melde seg på til old boys-spill. De yngre spillerne vurderer om de har folk nok til å stille et herrelag og i hvilken divisjon. Barnepartiene har få deltakere nå.

Vedtak:

Tatt til etterretning.

Sak HS61/2024-2025 Neste styremøter

Vedtak:

Mandag 31. mars kl. 18,30

Mandag 5. mai kl. 18.30

Sommeravslutning avtales på neste møte.

Referent:

Eva Bakke

Protokollen godkjent
Dag Endal
Styreleder